
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 14. oktober 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 64

Vil ministeren forklare, hvorfor der i visse kredse er sket en markant stigning i ulovlig im-

port af peberspray, som det fremgår i afsnit 4.4.2., og kan det tænkes, at det er naturligt,

hvis folk efter tilladelsen 1. januar 2019, fejlagtigt troede, at pebersprayen nu ligeledes

kunne importeres lovligt? Spørgsmålet stilles i forlængelse af Rapport om erfaringerne

med pebersprayordningen, jf. REU alm del – bilag 596, folketingsåret 2019-20.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Skaarup@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Bang Henriksen
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1/1

Retsudvalget 2020-21
REU Alm.del -  Spørgsmål 64

Offentligt


